
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 15. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren redegøre for, hvordan regeringen forventer, at spørgsmålet om energiforsy-
ningssikkerhed, som er grundlaget for enhver produktionsindustri herunder forsvarsindu-
strien, vil blive håndteret i hhv. EDIS og EDIP, jf. de udvidede grund- og nærhedsnotater 
oversendt til Europaudvalget og Forsvarsudvalget, og med tanke på, at netop energifor-
syningen og energisystemet som helhed har været et hovedmål for russiske angreb i 
Ukraine, jf. FOU alm. del – bilag 146 og 147?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Valentina Berthelsen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. maj 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Berthelsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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